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Idrottsrådet
Plats och tid — Folkets hus Blikstorp, 22 april 2025 kl.18:00

Närvarande Linnéa Hultmark (C), Ordförande

Markus Öhman, Vice ordförande/Hjo Velocipedklubb

Anders Johansson, RF SISU Västra Götaland

Hanna Nordlöf, Fritidsutvecklare Hjo kommun

Anders Forslund, IFK Hjo

Bendix Hermansson, Norra Fågelås IF

Carl-Christian Schmiterlöw, Hjobygdens OK

Ingemar Siljehult, Blikstorps AIK

Jacob Nauwelaertz de Agé, Blikstorps AIK

Johan Jonsson, Blikstorps AIK

Johanna Karlsson, HK Guldkroken

Kerstin Andersson, Hjo Bowlingklubb

Kjell-Åke Borchgrevink, Sällskapet boule i Hjo

Knut Nauwelaertz de Agé, Blikstorps AIK

Petra Uvegård, Blikstorps AIK

Sven Stoltz, Sällskapet boule i Hjo

Tommy Thorsén, Blikstorps AIK

Ulf Rudberg, Hjo Velocipedklubb

Utses att Johanna Karlsson och Anders Forslund
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Jgfanna Karlsson Andets Forslund

Tommy Thorsén som är kassör i Blikstorps AIK höll ett kort föredrag om föreningens historia, nuläge

och framtida planer. Blikstorps AIK bildades 1947 och har genom åren bedrivit flera olika idrotter,

bland annat friidrott, fotboll, bordtennis, boule, tennis och bandy. Idag bedrivs bordtennis- och

gymnastikverksamhet men en fotbollsplan, tennisbanor och utomhusrink för bandy/ishockey finns kvar.

Bordtennisverksamheten består av en ungdomsgrupp som är uppdelad i nybörjare och fortsättning

samt en vuxengrupp. Föreningen har flera lag i seriespel: Ett i div 6, ett i div 4 och ett i div 3, varav det

sistnämnda kom trea i div 3 den senaste säsongen. ”Trulseffekten” har gett fler ungdomar till

verksamheten. Spelarna kommer från Hjo, Värsås, Tidaholm och Skövde. Gymnastikverksamheten

består av tre träningar för vuxna i veckan och barngympa en träning per vecka. 2017 tog föreningen

över Folkets hus och där bedrivs all verksamhet.
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§|

Mötet öppnas

Mötet öppnades av ordförande Linnéa Hultmark.

$2

Val av protokollsjusterare.

Rådet beslutade att utse Johanna Karlsson och Anders Forslund.

$3

Dagordning

Rådet beslutade att godkänna föreliggande förslag till dagordning.

$4

Genomgång av föregående mötesprotokoll.

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och beslutades att läggas till handlingarna.

$5

Lägesrapport för deltagande föreningar
- Status i föreningen just nu
- Hur har det gått med ANDTSE-arbetet? (Alkohol, Narkotika, Doping, Tobak, Spel
och Energidryck)

Blikstorps AIK — Säsongen är avslutad för ungdomsgrupperna. Gymnastik och
bordtennis för vuxna fortsätter.

HK Guldkroken — Håller på att avsluta säsongen. Tar fram ett årshjul tillsammans
med Anders RF SISU. Har ca 250 medlemmar.

Hjo bowlingklubb — Har haft ett jättelyft sedan den nya ägaren. Har två lag i seriespel.
Både dam och herrlag i riksserien. Ca 120 medlemmar. Kommer att köra en
sommarserie för att inte tappa de nya aktiva. Ungdomsträning onsdag och torsdag
och 15-20 barn är med per gång.

IFK Hjo — Säsongen har precis kommit i gång. Har en aktiv ungdomssektion som
genomförde en tidigarelagd inskrivning vilket resulterade i fler nya barn än vanligt.

Norra Fågelås IF — Har sedan ett år tillbaka även bordtennisverksamhet, Trulseffekten
kom lägligt. 25-30 st spelar pingis i Gate på måndagar. Leaderprojektet är avslutat,
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bidraget gällde bevattning, utbyggnad klubbhuset, robotgräsklippare och gå-lunka-löp-

slingor. Är med och arrangerar GIF-cupen vilket innebär två helger med full fart.

Hjobygdens OK — Gör en nybörjarsatsning och skickade ut inbjudan till

nybörjarträning till över 600 barn och ungdomar. Genererade i 38 nya till första

träningen och man får prova tre gånger innan man bestämmer sig för att bli medlem.

Sällskapet boule i Hjo — 97 medlemmar som tränar inomhus i boulehallen och

utomhus vid Almedal. Har två grupper som tränar olika tider. Kommer inom kort att

flytta ut verksamheten.

Hjo velocipedklubb — Har ca 130 medlemmar. Har hållit i gång ca en månad och det

har varit en väldigt positiv start, med över 40 ungdomar på träningarna. Seniorträning

finns för både MTB och landsvägscykling. Tävlingssäsongen är i gång. Vätternrundan

stundar och engagerar många inom föreningen. ANDTSE-utmaning: Energidryck

används en del, kan vara svårt för vissa att förstå skillnaden mellan sportdryck och

energidryck.

ANDTSE — Nast intill alla föreningar har tagit upp ANDTSE-policyn i styrelsen. Några

har satt upp affischen i lokalen/på anläggningen men nästan ingen har gjort något mer

arbete för att förmedla policyn till medlemmarna. Ett arbete som kvarstår.

Samsyn — det finns en upplevelse av att det inte fungerar alla gånger på ledarnivå. Vi

behöver implementera samsyns till ungdomsledare och föräldrar. Något att lägga

fokus på som nästa steg i samsynsarbetet.

$6

Information från Fritidsenheten

Hanna gick igenom föreningsinformationen som skickades ut i samband med kallelsen.

Den innehöll information om:

- Hogalidens dag || maj. Sista anmalningsdag for foreningar som vill medverka var

22 april.

- Status for utveckling av Guldkroksomradet. Enligt tidsplanen ska behovsdialoger

med berörda föreningar utföras under 2025 inför att detaljprojekteringen ska

göras under 2026. 2027 sker ombyggnation av Guldkrokshallen. 2028-2030 sker

omläggning av konstgräsplanen, installation av de olika aktivitetsytorna utomhus,

byggnation av entréplatsen och våtmarksparken.

- Aktivitetskatalogen ska uppdateras infor att en ny utgåva kommer ut i augusti

2025. Alla ombeds läsa om sina respektive avsnitt i katalogen och meddela

eventuella ändringar senast 30 april.

- 27 april bjuder Hjo hembygdsförening och författaren Mats Tallkvist in till

föreläsningen Idrottsplatsen i våra hjärtan. Föreläsningen arrangeras i Estrid

Ericsonsalen i Kulturkvarteret.

- -Om föreningen arrangerar någon sommarlovsaktivitet anmäls detta till Hanna.
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- Parasport school. Vi undersoker just nu méjligheterna for att arrangera Parasport
school hösten 2025. Förhoppningen är att tre föreningar kan ställa upp och halla i
tre prova pa-tillfallen var.

- Vecka 38 arrangeras Livsstilsveckan på skolorna i Hjo. Föreningar välkomnas att
anordna prova på-aktiviteter under eller i anslutning till skoltid.

-  Tennisbanorna i Stadsparken har lagts om och redan till utomhussäsongen 2025
är de redo för spel.

- Sommaridrottsskolan ska genomforas igen, 13-15 augusti. Det går bra att anmäla
sitt intresse till Hanna eller Anders Johansson RF SISU.

- Film om foreningslivet i Hjo: alla föreningar ombeds skicka in filmklipp från
foreningens verksamhet (i liggande format) som kommer att klippas ihop till en
marknadsforingsfilm om foreningslivet i Hjo.

§ 6

Information fran RF SISU Vastra Gotaland

Det har varit en intensiv vinter, Anders Johansson har varit hos nast intill alla

föreningar och stöttat på olika sätt.

Anders tipsade om tjänsten ”Skjutsgruppen - samåkning för alla!”:
https://skjutsgruppen.se/ för att lättare ordna samåkning till matcher, tävlingar och
träningar.

Vi fick en repetition av kriterierna för att kunna få bidrag från Sparbanksstiftelsen
Alfa:
- Stöd till renoveringsprojekt
- Stöd till energi och miljöprojekt
- Stöd till idrottsytor, mindre projekt
- Stöd till säkerhetsprojekt
- Stöd till utrustning för utövare med funktionsnedsättning
- Unga Ledare
- Ny syn på träning och tävling

§7

Workshop: Idéer till projekt med syfte att stärka föreningslivet i Hjo

Anders och Hanna berättade att en dialog förts mellan RF SISU Västra Götaland,
Leader Östra Skaraborg och Hjo kommun, med syfte att landa i en projektidé kring
att stötta idrottsföreningarna i Hjo. Diskussionerna har landat i två spår: att anordna
ungdomsledarutbildning och att erbjuda föreningarna möjligheten att ta in
inspirationstränare/-föreläsare. För att organisera det hela är tanken att medel söks
för en halvtidstjänst. Ansökan och projektledning ska utföras av RF SISU. Det är
också hos RF SISU som den eventuella halvtidstjänsten ska gälla.
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Föreningarna ombads att fundera, diskutera och komma med synpunkter.
Reaktionerna var enbart positiva och Anders och Hanna fick medskicket att fortsätta
driva idén.

$8

Omröstning Idrotts- och fritidspriset 2025

En omröstning för vinnaren av Hjo kommuns Idrotts- och fritidspris genomfördes.
De nominerade lästes upp och mötesdeltagarna fick ta del av nomineringar och
motiveringar skriftligt. Var och en gavs möjligheten att rösta anonymt.

Den som fått flest röster är den som Idrottsrådet föreslår som vinnare. Slutligt beslut

tas av KSAU och vinnaren tillkännages och får sitt pris på Nationaldagsfirandet.

$9

Övrigt

Inga övriga frågor.

$ 10

Nästa möte

Onsdag 24 september. Plats: Landbyvallen

& II

Mötet avslutas

Ordförande Linnéa Hultmark tackade samtliga för deltagande ikväll och tack till

Blikstorps AIK för lokal och fika.
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